

Title (en)

Hand tool provided with gripping member comprising an insert

Title (de)

Handwerkzeug mit Griffteinrichtung, die einen Einsatz aufweist

Title (fr)

Outil à main équipé d'un organe de préhension comprenant un insert

Publication

**EP 1593464 A1 20051109 (FR)**

Application

**EP 05356073 A 20050502**

Priority

FR 0404709 A 20040503

Abstract (en)

The tool has an active part e.g. blade (2), teeth and a bowl of spoon, with a handle (3). The handle comprises of an insert (9) connected tightly through all its edges on the periphery of a corresponding opening arranged in the handle. The opening traverses through the handle. The insert is fixed in a permanent manner on the peripheral walls of the opening. An independent claim is also included for a process for manufacturing a hand tool.

Abstract (fr)

L'invention concerne un outil à main (1) notamment un article de table, de coutellerie ou de cuisine pourvu notamment d'une partie active, notamment une lame (2), des dents, un cuilleron, venue de matière avec un organe de préhension (3). Cet organe de préhension (3) comprend au moins un insert (9), rapporté de façon étanche par tous ses bords sur la périphérie d'une ouverture correspondante ménagée dans l'organe de préhension (3). Un tel outil est particulièrement adapté à un usage intensif en cuisine professionnelle et/ou en restauration. <IMAGE>

IPC 1-7

**B25G 1/10**

IPC 8 full level

**B25G 1/10** (2006.01); **B26B 3/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B26B 3/00** (2013.01)

Citation (search report)

- [XA] FR 1557441 A 19690214
- [X] DE 145030 C
- [X] FR 703639 A 19310504
- [A] US 1967479 A 19340724 - PLATTS HARLOW C
- [A] FR 2555930 A1 19850607 - DEGRENNÉ SA GUY [FR]

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IS IT LI LT LU MC NL PL PT RO SE SI SK TR

DOCDB simple family (publication)

**EP 1593464 A1 20051109**; FR 2869560 A1 20051104; FR 2869560 B1 20070720

DOCDB simple family (application)

**EP 05356073 A 20050502**; FR 0404709 A 20040503